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Pan
ANDRZEJ ZIELIŃSKI
Wiceprzewodniczący
Rady Miasta Lubartów

W odpowiedzi na Pana zapytanie podczas XVII sesji Rady Miasta Lubartów w dniu

22.06.2016r. dotyczące organizacji strefy kibica podczas EURO 2016, wyjaśniam, że

w związku z bardzo wysokimi kosztami licencyjnymi na rzecz stacji telewizyjnej POLSAT,

Urząd Miasta Lubartów zmuszony był do rezygnacji z przygotowania pełnej strefy kibica

w formie z roku 2012. W ograniczonym zakresie została ona zorgamzowana przez

przedsiębiorcę prywatnego na rynku w centrum miasta.

Przypomnę, że publiczne odtwarzanie programów bez wymaganej zgody właściciela

praw do ich emisji, niezależnie czy odbywałoby się to za pośrednictwem otwartych kanałów

telewizji publicznej czy stacji prywatnych, wiązałoby się z odpowiedzialnością prawną

podmiotu udostępniającego program, w tym wypadku Miasta Lubartów.
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